
1

Fra: H04 Klaus Viggers <sovang@gaggle.email>
Sendt: 7. december 2022 21:00
Til: sammen@hfsovang.dk
Emne: [sammen@hfsovang.dk] Bestyrelsesmøde 7.12.2022

7.12.2022 bestyrelsesmøde i Søvang. 
1. Bestyrelsens sammensætning nu og frem til næste generalforsamling og udmelding til foreningen.

Bestyrelsen består pt. af Jon, Lisbeth, Jesper og Klaus. Henning har trukket sig da han er fraflyttet
foreningen. Dan og Anne Mette har trukket sig fra bestyrelsen. Bestyrelsen fortsætter i sin nuværende form
frem til kommende generalforsamling.

2. Arbejdsfordeling i bestyrelsen: Fremover vil arbejdsfordelingen i bestyrelsen være som følger: Jesper tager
sig af byggesager. Klaus og/eller Jon svarer henvendelser til bestyrelsen. Lisbeth er kasserer. Anne Mette vil
fortsat stå for salg af haver.

3. Opsamling på aflysningen af efterårs generalforsamlingen. Hvad gør vi? Vi valgte at aflyse efterårs GF pga.
procedurefejl. Der afholdes ikke en GF mere i år. Vi forventer at forårs GF afvikles efter reglerne.

4. Intromøde om lokalplanprocessen og vores planer: Der er intromøde om lokalplanprocessen for Åby onsdag
den 14.12.2022 kl 15.00‐17.00 på BLIXENS Karen Blixens Boulevard 7 8220 Brabrand. Vi vil opfordre så
mange som muligt til at deltage. OBS husk at tilmelde jer. Tilmeld dig via dette link:
https://deltag.aarhus.dk/node/538. Som opfølgning på mødet vil bestyrelsen gerne invitere deltagere på
mødet samt andre søvangere til møde om lokalplanen den 11.1.2023 kl 19.00‐21.00 i Fælleshuset, hvor
bestyrelsen vil fortælle om planerne og om vores muligheder for indflydelse

5. Byggeansøgning have 99: Ansøgning om nyt skur i have 99. Ansøgning godkendes under forudsætning for at
der etableres tagrende med vandafledning samt dertilhørende afledning. Derudover skal der ske nabohøring
uden anmærkninger.

6. Opsamling på julemarked: Julemarked var en stor succes. Mange deltagere og god stemning. Der var dertil
økonomisk overskud.

7. Julefrokost? Den 17.12.2022 er der planlagt julefrokost. Kan det passe at der ikke er nogen der vil være
ansvarlige for at arrangere? Der er budget på 7000 kr. til julefrokost. Kan der evt. etableres
sammenskudsgilde for mad med fri bar betalt af foreningen? Hvem vil være ansvarlig?

8. Klage over trafik på vejene i natte og morgentimer. Bestyrelsen har modtaget en henvendelse om trafik i
natte og morgentimer. Bestyrelsen opfordrer alle til at køre langsomt og stille døgnet rundt. Husk at gæster
skal holde på vores P‐pladser.

9. Eventuelt.
‐ Bestyrelsen giver kasseren, Lisbeth lov til at bruge sin egen Mit‐id i sammenhæng med foreningen digitale post. 
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